
Saksprotokoll i fylkestrafikksikringsutvalet i Hordaland - 17.04.2018  
 
Eivind Døvik, fylkessekretær i NMCU Hordaland, orienterte om arbeidet til NMCU og det nystarta MC 
Forum. 
 
Trond Hollekim, Statens Vegvesen Region Vest, orienterte om status for trafikkulukker i Hordaland. 
 
Knut Olav Røssland Nestås, distriktsleiar i Trygg Trafikk Hordaland, orienterte om Trafikksikker kommune, 
og aktivitetar framover. 
 
 
Gustav Bahus, Frp, stilte spørsmål til Statens Vegvesen angåande rutinar for å følgje opp 
underleverandørar i samband med vegarbeid for å hindre at dekk vert riven opp. 
 
Gustav Bahus, Frp, bad Statens Vegvesen sjå på strekninga Røssliane-Lønningdalen då vegen sig ut. 
 
John Martin Jacobsen, seksjonsleiar vegseksjonen, viste til Trafikksikringskonferansen som er planlagt til 
hausten, og spurte om dato for denne. Gustav Bahus, Frp, gjorde framlegg om 14. november. 
Fylkestrafikksikringsutvalet slutta seg til dette. 
 
Stein Inge Ryssdal, fl H/V, sette fram slikt oversendingsforslag på vegner av fellesliste (fl) H/V, fl 
A/MDG/SV, fl KrF/Sp og Frp: 
 

«Fylkestrafikksikringsutvalet vil be fylkesrådmannen legge fram sak for utvalet om Hordaland 
fylkeskommune si deltaking i Motorsykkel-forum og korleis dette i så fall kan gjerast.» 

 
Røysting 
 
Ryssdal sitt forslag vart samrøystes vedteke oversendt på vegner av forslagsstillarane utan 
realitetsbehandling. 
 


